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استمرار خشکه کاری برنج در شیراز؛

توسعه خشکه کاری برنج در گرو 
تحقیق و ترویج است

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان شیراز از اجرای طرح الگویی 
خشکه کاری برنج برای دومین سال متوالی در این شهرستان 
خبر داد و گفت: توسعه خشکه کاری برنج در گرو تحقیق، 

ترویج و امری زمان بر است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان شیراز، ذبیح الله سیروسی با اشاره 
سطح  در  برنج  کاری  خشکه  الگویی  مزرعه  یک  اینکه  به 
نزدیک به دو هزار و 500 مترمربع در منطقه اسماعیل آباد این 
شهرستان ایجاد شده است، تصریح کرد: طرح الگویی مذکور 
در اوایل خرداد ماه کشت شد و پس از سبز شدن تنها یک 

روز در میان یک ساعت با سیستم نواری آبیاری می شود.
این مقام مسئول با بیان اینکه ما قصد داریم ساختارشکنی کنیم 
لذا مقاومت کشاورزان  و روش کاشت برنج را تغییر دهیم 
با آن طبیعی و معمول است، اظهار کرد: کشاورزان پیشرو 
جهاد کشاورزی  مدیریت  هماهنگی  با  می توانند  علاقمند  و 
شهرستان شیراز از این مزرعه بازدید و سرکشی داشته باشند.
بوده  غرقابی  صورت  به  برنج  مرسوم  کشت  وی؛  گفته  به 
به  است  ممکن  تولید  کاری،  خشکه  جدید  روش  با  حال 
اندازه روش غرقابی نباشد از این رو کشاورزان برای پذیرش 
اول آگاهی  این است که  اما راه حل  آن مقاومت می کنند 
کشاورز را بالا ببریم و در ثانی بر روی روش خشکه کاری 

کار تحقیقاتی انجام بدهیم.
سیروسی تأکید کرد: اطمینان داریم که خشکه کاری برنج 
نتیجه بخش است پس ضرورت دارد محققان با استفاده از این 
سر فصل الگوی آبیاری جدید ارائه بدهند تا بر اساس آن ما 
بتوانیم محاسبه کنیم چه میزان آب باید مصرف کرد تا برای 
در  صرفه جویی  هم  و  باشد  اقتصادی  تولیدش  کشاورز  هر 

مصرف آب کرده باشیم.

کازرون

کارشناس بهداشت مواد غذایی
 مرکز بهداشت شهید پیرویان

 کازرون خبر داد؛
معدوم سازی بیش از هفت تنُ
 مواد غذایی فاسد در کازرون

کارشناس بهداشت مواد غذایی مرکز بهداشت شهید پیرویان 
مواد  کیلوگرم  هزار  هفت  از  بیش  معدوم سازی  از  کازرون 

غذایی فاسد در این شهرستان خبر داد.
شبکه  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بهداشت و درمان شهرستان کازرون، نسیمه جوکاری گفت: 
در بازدید کارشناسان سلامت محیط از انبارهای مواد غذایی 
غذایی  مواد  کیلوگرم  پانصد  و  هزار  هفت  شهرستان،  سطح 
فاسد و تاریخ مصرف گذشته جمع آوری و پس از انتقال به 

محل دفن زباله شهری، معدوم شد.
مواد  خرید  هنگام  مردم  هوشیاری  لزوم  بر  تأکید  او ضمن 
شهروندان  از  محصول،  سلامت  از  اطمینان  کسب  و  غذایی 
تماس  در  را  موارد  بهداشتی،  تخلفات  ثبت  برای  خواست 
وزارت  بهداشتی  شکایات  به  رسیدگی   ۱۹۰ تلفنی  سامانه  با 

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اطلاع رسانی کنند.
 

نیریز

بازدید معاون هماهنگی 
امور عمرانی استانداری فارس 

از پروژه بیمارستان 120 تختخوابی 
جدید نی ریز

دکتر محمود رضایی معاون امور هماهنگی استانداری فارس 
از مراحل پایانی ساخت پروژه بیمارستان جدید نی ریز بازدید 

کرد.
علیرضامقدسی/ سرویس خبری: در این بازدید که با حضور 
مجلس  در  مردم  نماینده  طهماسبی  فرماندار،  هدایت  مراد 
شورای اسلامی، دکتر آل داود رئیس شبکه بهداشت و درمان 
از  مبسوطی  انجام شد، گزارش  از مسئولین  نی ریز و جمعی 
روند تکمیل بیمارستان جدید در اختیار دکتر رضایی معاون 

عمرانی استاندار فارس قرار گرفت.
وی که از نزدیک این پروژه را مورد بازدید قرار  داد گفت: 
پیشرفت فیزیکی در این پروژه قابل  تقدیر و سرعت روند 
کار کاملأ مشهود است و امیدواریم بزودی این پروژه افتتاح 

و به بهره برداری برسد.

وی با اشاره به اینکه انجام این پروژه 6 سال به طول انجامیده 
داشته  وجود  که  عدیده ای  مشکلات  علیرغم  گفت:  است، 
همه  از  من  و  کرده  خوبی  پیشرفت  پروژه  این  خوشبختانه 
دست اندرکاران ساخت این بیمارستان اعم از مردم، مسئولین، 
مهندسان که امور اجرایی را بدست دارند و همه کسانی که 
لحاظ  به  و  بوده  دخیل  بیمارستان  این  ساخت  در  نحوی  به 
مالی تأمین اعتبار پروژه را انجام دادند تشکر می کنم چراکه 
انجام  نی ریز  مردم خوب  برای  مفیدی  بسیار  و  بزرگ  کار 

شده است.
شایان ذکر است در سال  94 کلنگ عملیات ساخت بیمارستان 
در  بهداشت  وزیر  حضور  با  نی ریز  جدید  تختخوابی   120
مترمربع   12000 زیربنای  با  و  هکتار   7 مساحت  به  زمینی 
در سه طبقه به زمین زده شد که بخشی از هزینه ساخت این 
بیمارستان از محل اعتبارات بنیاد برکت حضرت امام )ره( و 

بخشی توسط دولت تأمین و پرداخت شده است.

استان بوشهراستان بوشهر

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم
 در مجلس شورای اسلامی :

داشته های استان بوشهر
 در عرصه تولید می تواند یک 

کشور را متحول کند

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
گفت: هر کدام از داشته های ما در این استان در عرصه تولید 
اما  بلکه یک کشور را متحول کند،  استان  نه یک  می تواند 

آن گونه که شایسته است از این ظرفیت استفاده نکردیم.
اعضای  با  نشست  در  جمیری  عبدالکریم  ایسنا،  گزارش  به 
فعالیت  یافتن  پایان  به  اشاره  با  بوشهر  استان  بازرگانی  اتاق 
دولت یازدهم اظهار کرد: دولت جدید با رویکردی متفاوت 
در خدمت رسانی به مردم در حال شکل گیری است و امیدوارم 
و  ایثارگری  سال  هشت  که  مردم  نفع  به  اساسی  تغییراتی 

گذشت کردند رقم بخورد.
وی بیان کرد: به اعتقاد بنده مردم با وجودی که سختی های 
در  شعور  و  پرشور  حضور  با  می کنند  تحمل  را  فراوانی 
انتخابات بار دیگر مسئولین را شرمنده کردند و دولت مردمی 
برای قدرشناسی از این مردم باید تمام توان خود را در جهت 
رفع معضلات و مشکلات به ویژه در حوزه اقتصادی به کار 

ببندد.
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
ادامه داد: علیرغم اینکه در طول این سال ها رهبر معظم انقلاب 
بارها بر مسئله تولید و اشتغال تأکید کردند متأسفانه شرایط 

سختی برای سرمایه گذاران و تولیدکنندگان ایجاد شد.
جمیری با اشاره به ظرفیت های استان بوشهر در حوزه تولید 
تصریح کرد: استان ما در زمینه تولید حرف های زیادی برای 
گفتن دارد و معتقدم هر آنچه را که دیگران ندارند، در استان 

بوشهر، ما همه را یکجا داریم. 
وی گفت: هر کدام از داشته های ما در استان بوشهر در عرصه 
تولید می تواند نه یک استان بلکه یک کشور را متحول کند، 
اما آن گونه که شایسته است از این ظرفیت استفاده نکردیم 

و طبیعی است که عمده آن به سوء مدیریت ها برمی گردد. 
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
به  ظرفیت ها  همه  از  نتوانسته ایم  مدیریت  حوزه  در  افزود: 
بخش  نقش آفرینی  برای  را  میدان  و  کنیم  استفاده  خوبی 
خصوصی آماده کنیم، در جامعه ای که بخش خصوصی نتواند 
استعدادش  و  معنوی  مادی،  توانمندی های  از همه  استفاده  با 
ایجاد  در  چشمگیری  موفقیت های  کند،  پیدا  بروز  و  ظهور 
ارز به کشور  اشتغال، رونق صادرات و ورود  ارزش افزوده، 

حاصل نخواهد شد.
را  تولید  و  اقتصاد  حوزه  در  موجود  ضعف های  جمیری 
حاصل ضعف در مدیریت و برنامه ریزی و وجود قوانین و 
مقررات متعارض و متکثر دانست و خاطرنشان کرد: بنده به 
عنوان خدمت گذار مردم در مجلس دو نقش قانونگذاری و 
نظارت را برعهده دارم و برای پیگیری مشکلات حوزه تولید 
دستگاه های  و  اسلامی  شورای  مجلس  ظرفیت  از  اشتغال  و 

اجرایی و وزارتخانه ها استفاده خواهم کرد.
دسته بندی،  مردم  مشکلات  و  مسائل  باید  کرد:  بیان  وی 
نظام مند و همراه با پیوست های تحلیلی باشد تا هر موضوعی 
که در استان حل و منتج به نتیجه نشد آن را در وزارتخانه ها 
از  باید  هم  مقررات  و  قوانین  باب  در  کنیم.  پیگیری 
ظرفیت های موجود استفاده کنیم و هم قوانینی که مانع هستند 

را اصلاح کنیم.
رئیس مجمع نمایندگان استان بوشهر با بیان اینکه ما بوشهر را 
برای کشور می خواهیم، گفت: اگر به اقتصاد و بندر و خیلی 
از موارد بوشهر پرداخته شود به منزله آن است که کشور راه 
افتاده است، درست است که بوشهر وسعت و جمعیت کمی 
نسبت به بقیه استان ها دارد اما اثربخشی آن فوق العاده برای 
کشور بالاست زیرا منابع و مخازن و معادنی که در این استان 

وجود دارد پیشانی اقتصادی و دفاعی کشور است. 

نماینده مجلس:

2۳0 میلیارد تومان 
اعتبار از مناطق نفت خیز 
در استان بوشهر جذب شد

نماینده مردم دیر، کنگان، جم و عسلویه در مجلس شورای 
که  خوبی  بسیار  تعامل  با  اخیر  سال  دریک  گفت:  اسلامی 
میلیارد  انجام شد، ۲۳۰  ملی  اجرایی در سطح  با دستگاه های 
شهرستان  چهار  به  نفت خیز  مناطق  اعتبار  محل  از  تومان 
جنوبی استان بوشهر اختصاص یافت که به تناسب نیازهای 

زیرساختی آنها تقسیم شده است.
نشست  در  احمدی  موسی  حجت الاسلام  ایرنا،  گزارش  به 
کمیته برنامه ریزی شهرستان دیر افزود: از این میزان اعتبار 
۱۴ میلیارد تومان برای پروژه های بخش ورزش و جوانان دیر 
از جمله استخر سرپوشیده این شهرستان اختصاص یافته است.
برخوردار  کافی  اعتبار  از  دستگاه ها  وقتی  کرد:  اضافه  وی 
بهتر  مردم  به  اداری،  تجهیزات  بحث  در  بویژه  باشند 

خدمات رسانی می شود.
احمدی با بیان اینکه اعتباراتی که برای جنوب استان بوشهر 
نیاز  امروز  داد:  ادامه  نیست،  توجه  قابل  نظر گرفته شد،  در 
اعتبارهای  از  بیشتر  بسیار  مناطق  این  اداری  مجموعه های 
تخصیصی است طوریکه برای شهرستان دیر ۶۲ میلیارد تومان 
با این همه روستا و مشکلات زیرساختی اختصاص داده شده 

که ناچیز است.
عسلویه  و  جم  کنگان،  دیر،  شهرستان های  مردم  نماینده 
خورخان  اسکله  اول  فاز  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در 
بردخون در ۲ یا سه ماه آینده افتتاح خواهد شد و اعتبار خوبی 

برای جاده وفاق و سایر مسیرها جذب شده است.
بوشهر  استان  مرکز  در  اوقات  گاهی  شد:  یادآور  احمدی 
اعتباراتی چون عوارض آلایندگی و ارزش افزوده را هم پای 
اعتبارات جنوب این استان محاسبه کرده و به همین خاطر در 
توزیع در اعتبارات استانی، باید نگاه به شهرستان های جنوبی 

این استان مهربانانه تر باشد.
وی با اعلام اینکه نگاه ویژه ای به حوزه آب داریم، گفت: 
با توجه به نیاز شهرستان دیر امسال بودجه ملی خاصی برای 

بحث تنش آبی در این شهرستان در نظر گرفته شده است.
نماینده شهرستان های دیر، کنگان، جم و عسلویه در مجلس 
با  که  رایزنی هایی  با  امیدواریم  کرد:   بیان  اسلامی  شورای 
کن  شیرین  آب  مجوز  آینده  هفته  در  داشته ایم  نیرو  وزیر 

برای شهرستان دیر صادر شود.
احمدی تأکید کرد: در بحث نوسازی مدارس با رایزنی هایی 
مدارس  تکمیل  برای  اعتبار  تومان  میلیارد  انجام شد ۶۰  که 

ناتمام جنوب استان بوشهر جذب شده است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

قشم

با حمایت دستگاه قضایی،

کارخانه تولید دیوارهای 
پیش ساخته درقشم به چرخه

 تولید برگشت

تولید  کارخانه  گفت:  هرمزگان  دادگستری  کل  رئیس 
با  قشم  جزیره  صنعتی  شهرک  در  ساخته  پیش  دیوارهای 
چرخه  به  و  بازگشایی  استان  این  قضایی  دستگاه  حمایت 

تولید برگشت.
به گزارش ایرنا، علی صالحی به رسانه ها اعلام کرد: درحالی 
که بیش از ۱۰ سال از تاریخ توقیف این کارخانه توسط بانک 
می گذشت با ورود دستگاه قضایی هرمزگان و طرح موضوع 
در کارگروه رفع موانع تولید این واحد صنعتی بازگشایی و 
احیا شد که درنتیجه آن برای ۷۰ نفر به صورت مستقیم و 

۵۰۰ نفر به صورت غیرمستقیم اشتغالزایی شده است.
قضایی  مسئولین  مستمر  بازدیدهای  درنتیجه  داد:  ادامه  وی 

ویژه  تصمیمات  اتخاذ  و  تولیدی  واحدهای  و  کارخانه ها  از 
مقاومتی  اقتصاد  کلی  سیاست های  اجرای  ستاد  سوی  از 
قابل  تعداد  اخیر،  یکسال  در  هرمزگان،  استان  دادگستری 
توجهی از واحدهای تولیدی که در حال تعطیلی بوده اند، مورد 

حمایت حقوقی و قضایی قرار گرفته و احیا شدند.
به گفته رئیس کل دادگستری هرمزگان، تاکنون ایجاد زمینه 
اشتغال و بازگشت به کار حدود پنج هزار نفر از کارگران در 

صنایع مختلف استان هرمزگان اقدام شده است.

استان خوزستاناستان خوزستان

 

دشتآزادگان

فرماندار دشت آزادگان:

21۴هزار تن کالا از مرز چذابه
 به عراق صادر شد

 
 

 

فرماندار دشت آزادگان گفت: در بهار امسال ۲۱۴ هزار تن 
کالای غیرنفتی از مرز تجاری چذابه در ۱۱۰ کیلومتری شمال 

غرب اهواز به عراق صادر شد.
حمید سیلاوی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا ارزش کالاهای 
صادراتی به عراق را ۴۴ میلیون دلار بیان کرد و افزود: بیشتر 
این کالاها تره بار، میوه، مواد لبنی، وسایل مکانیکی و مصالح 

ساختمانی بوده اند.
وی با بیان اینکه صادرات کالا از مرز تجاری چذابه به عراق 
کرونا  ویروس  همه گیری  با  همزمان  گذشته  سال  بهار  در 
مرداد  از  چذابه  تجاری  مرز  بازگشایی  با  افزود:  بود  صفر 
ماه سال گذشته، صادرات کالا با رعایت شیوه های نامه های 

بهداشتی رو به افزایش بوده است.
فرماندار دشت آزادگان ابراز امیدواری کرد در ماه های آینده 
روند صادرات کالا از مرز چذابه در محدوده این شهرستان 
گمرکی  و  محلی  مقام های  با  منظم  و  مستمر  رایزنی های  با 

عراق افزایش یابد.
ملی و  اساس مصوبه  بر  افزود: مرز مسافری چذابه  سیلاوی 

استانی مقابله با کرونا همچنان بسته است.
به  دریایی خرمشهر  مرز  و  شلمچه  و  چذابه  زمینی  مرزهای 
 ۱۳۸۲ تیرماه  از  عراق  بعثی  رژیم  سرنگونی  از  پس  تدریج 
عزیمت  برای  سال  همان  مهرماه  از  و  کالا  صادرات  برای 

زائران عتبات عالیات باز شدند.

اهواز

دادستان اهواز:

میزان ورود آب به هورالعظیم باید 
به دادستانی گزارش شود

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان خوزستان با تأکید بر 
لزوم تخصیص حق آبه تالاب هورالعظیم، گفت: حداقل باید 
حق آبه  درخصوص  خوزستان  بحران  مدیریت  ستاد  مصوبه 
تالاب هورالعظیم عملی شود بنابراین سازمان حفاظت محیط 
به  آب  ورود  میزان  ماهانه  باید  بازرسی  سازمان  و  زیست 

تالاب هورالعظیم را به ما گزارش دهند.
موضوع  با  که  عامه  کارگروه حقوق  در  عباس حسینی پویا 
احیای  اینکه  بیان  با  برگزار شد،  تالاب هورالعظیم  وضعیت 
حقوق عامه وظیفه همه مردم است، اظهار کرد: در اصل ۱۵۶ 
قضا،  دستگاه  مأموریت های  مهم ترین  از  یکی  اساسی  قانون 
مطالبه  به  موضوع  این  اکنون  که  است  عامه  حقوق  احیای 

عمومی تبدیل شده است.
به گزارش ایسنا، وی با اشاره به تشکیل و فعالیت کارگروه 
احساس می کنند که  افزود: مردم در هر جایی  حقوق عامه 
حقوق عامه تضییع شده است، موضوع را به مسئولان به ویژه 
مربوط  است  ممکن  عامه  حقوق  می دهند.  اطلاع  دادستان ها 
شامل  عامه  حقوق  باشد.  آینده  نسل های  و  حاضر  نسل  به 
موارد متعددی از جمله محیط زیست، منابع طبیعی، آموزش، 
نگهداری آب و بهداشت و درمان می شود و همه این موارد، 

از مصادیق حقوق عامه هستند.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان خوزستان بیان کرد: 
ایران کشوری خشک محسوب می شود بنابراین کار سازمان 
باید  از مصادیق دقیق حقوق عامه است و  جهاد کشاورزی 
و  حذف  باید  سنتی  کشت های  شود.  نوین  کشت  به  ملزم 
موضوع  این  شوند.  جایگزین  نوین  و  گلخانه ای  کشت های 
باید به صورت جدی در دستور کار این کارگروه قرار بگیرد.
حسینی پویا افزود: ما دیگر نمی توانیم به این صورت آب رها 
در حال  باشد.  هم کم  امسال  بارندگی  شاید وضعیت  کنیم. 
حاضر در حال استفاده از ذخایر ترسالی سال گذشته هستیم 
بنابراین اگر وضعیت بارندگی آینده هم این گونه باشد، همه 
مخازن را خالی کرده ایم. باید ببینیم سازمان جهاد کشاورزی 
برای آبیاری تحت فشار، گلخانه ای و قطره ای چه  خوزستان 
مشوق هایی در نظر گرفته اند و باید این موضوع رصد شود. در 

صورت نیاز به حمایت نیز ما آمادگی لازم را داریم.

هورالعظیم،  تالاب  حق آبه  تخصیص  لزوم  بر  تأکید  با  وی 
بیان کرد: حداقل باید مصوبه ستاد مدیریت بحران خوزستان 
بنابراین  شود  عملی  هورالعظیم  تالاب  حق آبه  درخصوص 
سازمان حفاظت محیط زیست و سازمان بازرسی باید ماهانه 

میزان ورود آب به تالاب هورالعظیم را به ما گزارش دهند.
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان خوزستان با اشاره به 
برداشت غیرمجاز آب رهاسازی شده برای تالاب هورالعظیم 
آب  رهاسازی  وظیفه  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  گفت: 
انتهایی و مقصد  نقطه  تا  اما آیا آب رهاسازی شده  را دارد 
می رسد؟ با توجه به اینکه برخی افراد و حتی افرادی که وضع 
مالی خوبی دارند تنها به دلیل طمع بیشتر، تابع مقررات نیستند 
بنابراین برخورد با این افراد باید از سوی نیروی انتظامی و 

دادستان ها حمایت شود.
حضور  با  مشترکی  جلسه  شنبه  روز  کرد:  بیان  حسینی پویا 
هورالعظیم  تالاب  تا  کرخه  مسیر  شهرهای  دادستان های 
به وحدت نظر برسیم و بدون تفاوت  تا  برگزار خواهد شد 

برخورد، اقدامات مورد نیاز انجام شود.
وی با بیان اینکه تالاب هورالعظیم بزرگ ترین تالاب مرزی 
کشور است و اهمیت زیادی دارد، تصریح کرد: اگر تالاب 
روستاییان  گسترده  کوچ  شاهد  شود،  خشک  هورالعظیم 
تالاب گره خورده  به  نیز  اطراف  معیشت مردم  بود.  خواهیم 
اگر  و  است  مشترک  عراق  و  ایران  بین  تالاب  این  است. 
این تنش آبی به قسمت عراقی تالاب برسد، ممکن است در 

آینده دچار تنش سیاسی با کشور عراق شویم.
داد:  ادامه  استان خوزستان  انقلاب مرکز  و  دادستان عمومی 
همه باید برای حفظ تالاب هورالعظیم تلاش کنند. اگر این 
بین  از  آبزیان  و  جانوری  گونه های  و  شود  خشک  تالاب 
شاهد  باد،  وزش  کوچکترین  با  آینده  سال های  در  بروند، 
سوسنگرد،  هویزه،  شهرهای  و  بود  خواهیم  ریزگرد  وقوع 
حمیدیه و بخش هایی از اهواز دچار مشکل می شوند که این 
دود آتش سوزی  افتاد.  اتفاق  نیز  سال های گذشته  در  مسئله 
نیزارها نیز کل منطقه را فرا می گیرد و دچار بحران زیست 
محیطی و هوای آلوده خواهیم شد بنابراین باید از این اتفاقات 

پیشگیری شود.
حسینی پویا بیان کرد: نباید اجازه داده شود در تالاب، برنج 
کشت شود. این کار مصداق تخریب محیط زیست است زیرا 
تنها بحث برداشت آب نیست. این افراد، تالاب را تخریب و 
نی و بوته ها را قطع کردند و برداشت غیرمجاز آب داشتند. 
برای این افراد باید مصادیق دیگری تعریف شود و با عناوین 
بازدارندگی  درصد  و  مجازات  شدت  که  دیگری  مجرمانه 

بیشتری دارند، برخورد شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

نماینده کهگیلویه، بهمئی، چرام و لنده:

سد مارون 2 احداث می شود

 
 

 
 

لنده و چرام  بهمئی،  مردم شهرستان های کهگیلویه،  نماینده 
در مجلس شورای اسلامی از احداث سد مارون ۲ )معروف 

به آبریز( خبر داد.
جمع  در  موحد  محمد  سید  حجت الاسلام  ایسنا،  گزارش  به 
از  بسیاری  عامل  بیکاری  اینکه  به  اشاره  با  خبرنگاران 
مشکلات اجتماعی است، اظهار کرد: در شرایط کنونی رفع 

مشکلات اقتصادی و ایجاد اشتغال در اولویت قرار دارد.
بخش های  همه  ظرفیت های  از  باید  کرد:  تصریح  وی 
اصلی مردم  بیکاری که دغدغه  برای رفع معضل  تأثیرگذار 

است، بهره گرفت.
لنده و چرام  بهمئی،  مردم شهرستان های کهگیلویه،  نماینده 
اینکه  به  باتوجه  در مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: 
روستا  در  بزرگ  کهگیلویه  مردم  از  توجهی  قابل  جمعیت 
را  مناسب  اشتغال  باید شرایط  تأکید کرد:  زندگی می کنند، 
برای آنان ایجاد کنیم و به همین منظور احداث سد آبریز در 
اشتغال زایی از طریق کشاورزی  راستای مهار آب و توسعه 

آغاز خواهد شد.
از  هکتار  هزار   ۳۰ آبریز  سد  اجرای  با  داد:  ادامه  موحد، 
لنده   و  زمین های کشاورزی شهرستان های کهگیلویه، چرام 
آبی می شود.وی، تأکید کرد: سد مخزنی آبریز با ارتفاع ۱۴۴ 
متر،  ۱۷۳ میلیون مترمکعب حجم ذخیره و تولید ۲۰ مگاوات 
توسعه  در  مهمی  نقش  است  افزایش  قابل  که  سال  در  برق 

شهرستان های کهگیلویه، لنده و چرام خواهد داشت.
نماینده مردم شهرستان های کهگیلویه، بهمئی، لنده و چرام در 
مجلس شورای اسلامی با تأکید بر اینکه سرعت ایجاد شغل 
در گردشگری دو تا دو و نیم برابر سایر بخش هاست،   اظهار 
ایجاد تورهای  از فضا و مخزن سد و  بهینه  استفاده  با  کرد: 
آبی و گردشگری طبیعی، ورزشی و سلامت در کنار این سد 

در آینده زمینه اشتغال پایدار جوانان منطقه فراهم می شود.
ویژه  به  استاندار،  مستمر  پیگیری های  و  تلاش ها  از  موحد 
معاون عمرانی استاندار، مجموعه مدیران دستگاه های اجرایی 
مربوطه از جمله مدیرعامل آب منطقه ای برای تحقق خواسته 
به حق مردم شهرستان های حوزه انتخابیه تقدیر کرد و افزود: 
مسئولان  زحمات خستگی ناپذیر  بدون  مهم  این  بدون شک 

استان امکان پذیر نبود.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی کهگیلویه و بویراحمد گفت: ۴۸۳ میلیارد 
ریال از سال گذشته تاکنون بر اساس مجوزها در شهرک ها و نواحی صنعتی این 

استان سرمایه گذاری شده است.
سید هاشم موسوی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: ۱۳ واحد صنعتی با 
اشتغالزایی بیش از ۱۹۱ نفر از سال گذشته تاکنون در شهرک های صنعتی این 
استان پس از تکمیل عملیات ساخت و ساز و نصب ماشین آلات راه اندازی شد.
فلزی،  و  چوبی  مصنوعات  ماسه،  و  شن  نبات،  تولید  کارخانه  داد:  ادامه  وی 

سازه های فلزی، عایق رطوبتی از جمله این واحدها هستند.

موسوی بیان کرد: ۲۵ هکتار زمین از سال گذشته تاکنون در قالب ۱۰۸ قرارداد 
در شهرک ها و نواحی صنعتی این استان به سرمایه گذاران واگذار شده است.

وی اظهار داشت: بیش از چهار هزار و ۱۲۰ میلیارد ریال سرمایه گذاری برای 
با تکمیل و راه اندازی این  ساخت این ۱۰۸  واحد صنعتی پیش بینی  شده که  

واحدهای صنعتی بیش از ۹۷۸ نفر در استان به اشتغال مشغول خواهند شد.
کهگیلویه  در  امسال  شده  واگذار  زمین  میزان  بیشترین  کرد:  تصریح  موسوی 
در شهرک های صنعتی شهرستان های  متقاضیان سرمایه گذاری  به  بویراحمد  و 

بویراحمد، گچساران و باشت انجام شده است.

۴۸۳ میلیارد ریال در شهرک های صنعتی کهگیلویه و بویراحمد سرمایه گذاری شد


